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Referat	af	bestyrelsesmøde	10.	april	2018		
	
Dagsorden	
	

1. Referat/sekretær	
2. Beretning	formand	
3. Regnskab	foreningen,	vejfond	
4. Pladsen	tilbud,	nye	træer	på	pladsen	
5. Eventuelt	

	
Fremmødte:	Michael,	Gert,	Lars,	Noah,	Lasse,	Sannie,	Barbara,	Lene	

Referat	fra	sidst	
Ingen	kommentarer	til	referatet	fra	marts.	

Beretning	(formand)		
Dette	er	et	lynmøde	på	grund	af	det	tilbud	som	Barbara	og	Lene	har	arbejdet	på	
vedrørende	at	sløjfe	nogle	kvadratmeter	og	få	et	eller	flere	nye	træer.	

Regnskaber	

Grundejerforeningen	betalt	ekstra	affaldsgebyr	og	en	ejendomsmægler	har	
betalt	et	gebyr.	Saldi:	Grundejerforeningen	har	141	tkr	og	vejfonden	har	195	tkr	i	
banken.	
	
Pladsen	tilbud	om	nye	træer	på	pladsen:	
Lene	og	Barbara	har	arbejdet	på	at	få	konkretiseret	planerne	der	blev	nævnt	i	
sidste	referat.	Der	er	tale	om	at	få	fjernet	asfalt	i	en	L-form	og	få	kommunen	til	at	
donere	4	træer	(Barbaras	og	Lenes	forslag	er	2	sitka-gran	og	2	hvidgran)	efter	et	
program	der	stadig	er	aktivt	i	kommunen.	I	første	omgang	er	det	forslaget	at	
fjerne	asfalt	der	hvor	der	i	forvejen	er	store	og	mange	huller	i	asfalten.	
Tilbuddet	er	på	24500	inkl	moms	for	at	fjerne	100	kvm	asfalt,	og	så	skal	der	
graves	huller	til	træerne.	Planen	er	at	der	i	”resten	af	L’et”	skal	der	så	være	græs.	
Bestyrelsen	er	positivt	stemt	overfor	ideen,	men	der	var	lidt	indvendinger	i	
forhold	til	de	fire	grantræer.	Det	blev	besluttet	at	vi	sætter	gang	i	arbejdet	med	at	
fjerne	asfalten	og	gruppen	ansøger	om	fire	træer,	hvor	de	tager	bestyrelsens	
indvendinger	vedrørende	træsorter	i	betragtning.	

Eventuelt	
Vanding	af	træerne	starter	op	igen	i	slutningen	af	april	og	bliver	hver	lørdag	
formiddag	kl	10.	
Der	er	fulgt	op	på	hjemmesiden	og	de	personoplysninger	der	lå	der	uden	de	
pågældendes	tilsagn.	Der	er	indhentet	tilsagn	fra	alle	dem,	der	står	opført	på	
bestyrelsessiden.	
Sannie,	Gert	og	Barbara	går	en	tur	og	udarbejder	forslag	til	hvor	skilte	om	
nabohjælp	skal	stå.	


